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Abstract (en)
At least one cleaning element (10,28) is movable in the lengthwise direction of the roller (02) being cleaned and has a support element (03,27)
rotating in the roller's lengthwise direction. The support element has one stringer (06) facing the roller, and one stringer (07) facing away from the
roller. At least two support elements are positioned behind each other in relation to the roller's peripheral direction. At least two, adjacent support
elements are driven in contrary rotation.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zum Reinigen einer Walze (02) oder eines Zylinders insbesondere einer Rotationsdruckmaschine, mit
mindestens einem Reinigungselement (10,28), das im wesentlichen in Längsrichtung der zu reinigenden Walze an dieser entlang bewegbar ist.
Dabei ist das Reinigungselement auf einem im wesentlichen in Längsrichtung der Walze umlaufenden Trägerelement (03,27) angeordnet, wobei ein
zur Walze weisendes Trum (06) und ein von der Walze wegweisendes Trum (07) gebildet wird. <IMAGE>
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